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Protokół nr 24/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 5 lutego 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Patrycja Świtalska   -  kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

         Społecznych Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus               - dyrektor Samodzielnego Publicznego 

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

         (SP ZOZ w Wieluniu)    

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 31.12.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 

29.01.2025 r. 

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu 

 na 2025 r. – temat sesyjny. 

6. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2024 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2024 rok – temat 

sesyjny. 

7. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych przy 

współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

- temat sesyjny. 

8. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń objętych Harmonogramem 

wydarzeń i uroczystości organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2024 r. – temat sesyjny. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus +. 
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10. Rozpatrzenie pisma Wójta Gminy Kozłowo z dnia 29.01.2025 r. o wsparcie 

finansowe lub rzeczowe odbudowy budynku Szkoły Podstawowej w Szkotowie  

w związku z pożarem.  

11. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2024 r. 

12. Sprawy bieżące.  

13. Wolne wnioski.  

14. Zamknięcie XXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXIV  posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXIV posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku 

obrad. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 31.12.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 

29.01.2025 r. 

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu 

 na 2025 r. – temat sesyjny. 

6. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2024 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2024 rok – temat 

sesyjny. 

7. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych przy 

współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

- temat sesyjny. 

8. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń objętych Harmonogramem 

wydarzeń i uroczystości organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2024 r. – temat sesyjny. 
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus +. 

10. Rozpatrzenie pisma Wójta Gminy Kozłowo z dnia 29.01.2025 r. o wsparcie 

finansowe lub rzeczowe odbudowy budynku Szkoły Podstawowej w Szkotowie  

w związku z pożarem.  

11. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2024 r. 

12. Sprawy bieżące.  

13. Wolne wnioski.  

14. Zamknięcie XXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 4 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności  

SP ZOZ w Wieluniu na dzień 31.12.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego  

na dzień 29.01.2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Patrycję 

Świtalską, kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Panią Annę Freus, 

dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Zgłosił się Pan Jakub 

Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 

przewidziana strata w bieżącym roku. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że uważa, 

że na rok 2024 nie będzie straty. Powiedziała, że na podstawie danych z systemu  

na dzień 29.01.2025 r. jest zysk na poziomie 1 600 tys. zł., dodatkowo  

są księgowane wszystkie zdarzenia 2024 roku, które wystąpią do końca marca. 

Dodała, że można się tu spodziewać odsetek od zobowiązań. Powiedziała, że nie 

pojawiły się nowe sprawy sądowe, więc nowe rezerwy nie zostaną zawiązane. 
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Dodała, że prawdopodobnie nastąpi aktualizacja wysokości rezerw, ponieważ 

otrzymała stanowisko od Pana mecenasa z kancelarii we Wrocławiu wczoraj i teraz 

mecenas szpitala wyceni, czy dojdzie do nieznacznego podwyższenia rezerw. 

Podkreśliła, że rezerwy są tworzone na okoliczność przegrania sprawy sądowej, więc 

odsetki za okres muszą zostać doliczone do rezerw. Dodała, że nie są to znaczące 

kwoty. Powiedziała, że będą operacje, więc przedstawiony wynik się zmieni,  

ale z prognoz widać, że będzie zbilansowanie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, jakiej wysokości 

jest kwota, która tworzy rezerwę. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w zeszłym 

roku była około 600 000,00 zł, ponieważ to są rezerwy, które wynikają ze złożonych 

pozwów, których wynik jest niepewny. Dodała, że nawiązując do sprawy  

z Wrocławia, to otrzymała opinię biegłego korzystną dla szpitala, więc 

prawdopodobnie ta sprawa będzie wygrana, ale mecenas uważa, że sędzia może 

poprosić o opinię drugiego biegłego, a sprawa jest w toku i zaleca aktualizacje 

rezerwy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, w jakiej wysokości 

będzie wynik, nie wliczając korekty rezerwy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że około 

1,5 miliona zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy od tego odliczona 

jest amortyzacja.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

wynik jest dodatni, to amortyzacja nie jest brana pod uwagę. Dodała, że w przypadku 

wystąpienia straty, to z amortyzacją postępuje się zgodnie z zapisem ustawy  

o działalności leczniczej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zgodził się i powiedział,  

że ta amortyzacja nie znika, ale powiększa wartość zysku.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

ponieważ koryguje się wynik finansowy o amortyzację, jeżeli jest strata, natomiast 

przy zysku nie. Dodała, że w ten sposób zostałby sztucznie powiększony zysk. 

Zaznaczyła, że są przepisy stanowiące o tym, że powiat może zrównoważyć stratę, 

która wynika z wyprowadzenia wyniku finansowego i skorygowanie go o wartość 

amortyzacji.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie o to mu 

chodzi. Powiedział, że zakładając, ze w jednym roku jest strata, przychody  

na  przykład 10 tys. zł, koszty 12 tys. zł, czyli strata wynosi 2 tys. zł i w tych kosztach 

znajdują się koszty niefinansowe, niepieniężne były 2 tys. zł, amortyzacja. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie ma 

podziału czy pieniężne, czy niepieniężne. Podkreśliła, że szpital prowadzi wynik 

finansowy nie jak jednostka budżetowa tylko jak prywatne przedsiębiorstwo, zgodnie 

z ustawą o rachunkowości, stąd pojawiają się rezerwy i amortyzacje.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na korygowaną 

amortyzacje na środki trwałe, na które kiedyś zostały poniesione środki pieniężne,  

a teraz są amortyzowane, czyli nie ponoszone są koszty. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szpital 

nie księguje wydatkowo, ale kosztowo. Dodała, że jeśli szpital dokonuje zakupu  

ze środków własnych, to amortyzacja pojawia się w kosztach, natomiast jeśli  

z środków dotowanych, to pojawia się w pozycjach kosztowych i w tej samej wartości 

w przychodach. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że poniesiono 

kiedyś koszt na dany środek trwały i wtedy wydano nie niego środki pieniężne, który 

jest amortyzowany przez następne lata i są ujmowane w pozycjach kosztowych. 

Zapytał, czy szpital ponosi na nie wydatki finansowe. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przykładowo jest 

10 tys. zł przychodu, 12 tys. zł kosztów, gdzie 2 tys. zł to amortyzacja, na którą nie 

zostały poniesione wydatki, więc straty jest 2 tys. zł. Dodał, że jeśli osiągnięte 

zostałyby wszystkie wpływy z przychodu i poniesione zostały by wszystkie koszty,  

to wyszłoby zero. Zaznaczył, że w przypadku, gdy w przyszłym roku będzie dochód  

i te same koszty są w amortyzacji, to finalnie przy założeniu, że wszystkie przychody 

zostały osiągnięte, znajdują się na rachunku bankowym i koszty poniesione również 

zostały wydane, wraz z amortyzacją to w przypadku osiągnięcia wyniku finansowego, 

powinno zostać 2 tys. zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że łączone 

są dwie sfery, pierwsza to zakup środka trwałego, a szpital prowadzi całą księgowość 

w sposób memoriałowy nie kasowy. Podkreśliła, że analizowane są wszystkie 
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elementy, m.in. płynność. Dodała, że wynik finansowy jest ważny, ale równie istotna 

jest płynność, czyli wpływy i wydatki finansowe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zgadza się,  

że te zaoszczędzone środki, które były w amortyzacji, można przeznaczyć na spłatę 

kredytu, na który był wzięty. Dodał, że w przypadku otrzymania dotacji i amortyzacji 

środka trwałego, to kwalifikując przychody po przychodach a koszty po kosztach. 

Powiedział, że w ubiegłym roku strata była na poziomie około 2 milionów, a ona była 

pomniejszona o amortyzację w wysokości 230 tys. zł. i ona nie zniknęła.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w przypadku straty, to zgodnie z zapisem ustawy o działalności leczniczej, który 

stanowi, że dla prezentacji, która jest de facto prezentacją dla powiatu, ponieważ 

biegłego w bilansie to nie interesuje, bilansowo ona wynosi 2 miliony zł, a dokonane 

pomniejszenie wynika z zapisu, że powiat może, a nie musi pokrywać stratę 

wynikającą po uwzględnieniu amortyzacji i jest to zapis ustawy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tu jest mowa  

o prezentacji. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w przypadku zwrócenia się z prośbą o pokrycie straty, to za zeszły rok można było 

skierować prośbę w wysokości 230 tys. zł i powiat mógł się przychylić lub nie do tej 

prośby, a w latach poprzednich takiego wyboru nie było.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie ma na myśli 

prezentacji, ale realną sytuacje. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że realna 

sytuacja w sensie ekonomicznym było wtedy 2 mln zł straty, a teraz jest 1,6 mln zł 

przewidywany wynik finansowy na koniec stycznia za rok 2024. Zaznaczyła, że wciąż 

są księgowane zdarzenia do końca marca za rok ubiegły. Dodała,  

że po sporządzeniu bilansu, będzie on poddany analizie biegłego rewidenta. 

Nadmieniła, że rezerwy pracownicze są przeliczane przez firmę zewnętrzną, więc nie 

obawia się zarzutu, że obniża rezerwę by wynik finansowy był na lepszym poziomie. 

Powiedziała, że podwyżki wynagrodzenia powodują podwyższenie rezerw  

w obecnym wyniku finansowym o 2 mln zł zgodnie z obliczeniami firmy zewnętrznej. 

Podkreśliła, że związane to było z faktem, że pracownicy medyczni zatrudnieni  

na umowę o pracę,  otrzymują podwyżki wynagrodzenia zgodnie z ustawą 

„podwyżkową” oni są na minimalnym wynagrodzeniu, ale to rzutuje na nagrody 
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jubileuszowe i to powoduje wzrost rezerw aż o taką wartość. Powiedziała, że rozumie 

o co chodzi Panu skarbnikowi i wartość tej amortyzacji nie zginęła, tylko w przypadku 

wyniku finansowego dodatniego nie stosuje się w takim przypadku zapisu ustawy, 

który odwołuje się do straty. Podkreśliła, że w przypadku zysku zostawia  

to, a w przypadku straty prezentuje powiatowi, co w bilansie odznacza się  

na aktywach i pasywach.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową 

informacją. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności SP ZOZ w Wieluniu na dzień 31.12.2024 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.01.2025 r. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu 

 na 2025 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Annie Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że te kwoty nie są 

równe. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że te kwoty 

nie będą równe, ponieważ to jest amortyzacja wyliczana na podstawie ustawy  

o działalności leczniczej.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy zużycie środka 

trwałego nie powinna być w wysokości straty. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że ona 

nigdy nie będzie o tej samej wartości, bo to jest odwołanie do artykuł 59 przytoczonej 

już ustawy. Powiedziała, że on odnosi się tylko do straty, ale w bilansie pojawi się 

strata w wysokości 867 tys. zł. Zaznaczyła, że to jest dualizm przepisów. Podkreśliła, 

że działając zgodnie z ustawą o rachunkowości musi pamiętać o ustawie  

o działalności leczniczej, a bilans ma strukturę jak bank. Dodała, że biegły, który 

sprawdza bilans, nie przyjął by go, gdyby były nieścisłości.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zrozumiał, 

że informacja o amortyzacji jest trochę wirtualna. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie jest  

to wirtualna informacja. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że ustawodawca o działalności leczniczej, czyli minister zdrowia wziął pod uwagę 

fakt, że szpitale mają księgowość jak podmioty prywatne, inaczej niż jednostki 

budżetowe. Powiedziała, że powiat to jednostka i jest odpowiedzialny za pokrycie 

straty, stąd korekta. Dodała, że amortyzacja jest zapisem księgowym o kosztach  

i przychodach do okresu, którego należy, a nie wydatkowo. Zaznaczyła, że w tym 

jednym elemencie jest doprowadzenie do spojrzenia wydatkowego przez wzgląd  

na powiat, który ma takie ujęcie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli szpital 

osiągnął przychody na poziomie 10 tys. zł i te środki otrzymał i znajdują się  

na rachunku bankowym, poniósł koszty na poziomie 12 tys. zł, gdzie amortyzacja 

wynosiła 2 tys. zł, ale te 10 tys. zł wydał, a 2 tys. zł to zapis księgowy i finansowo  

10 tys. zł wpłynęło i zostało wydane, na rachunku jest 0 zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zapytała, jaki był koszt. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zgadza się  

ze wszystkim związanym z przepływem pieniądza, jeżeli jest tu mowa o wydatku nie 

kosztowym związanym ze spłatą kredytu, ale jeśli kiedyś zostały zakupione środki 

trwałe i teraz one są amortyzowane, i jest to zapis księgowy. Dodał, że 10 tys. zł  

w przychodach i wpłynęły te środki na rachunek, 12 tys. zł jest w kosztach,  

z tego 2 tys. amortyzacji. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

rozmawiamy o środku trwałym, to nie mieszajmy wszystkiego. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tu nie jest  

nic mieszane, ponieważ to co zostało uzyskane zrównało się z wartością kosztów, 

ale zostało w wyniku finansowym minus 2 tys. amortyzacji, czyli strata wynosi  

2 tys. zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że kiedyś ten 

środek trwały kosztował na przykład 5 tys. zł i zostały wydane środki, a amortyzacja 

jest liczona od przyszłego roku i jest ustalana na okres pięciu lat.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, ale może 

być tak, że szpital zakupił ten środek trwały z kredytu, jest spłacany poprzez 

przeznaczenie tych 2 tys. zł. na ratę. Podkreślił, że wynik finansowy jest na dany rok. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

został kupiony środek trwały z środków własnych lub z obcych. Kontynuowała,  

że jeżeli jest on zakupiony z własnych środków, to w roku 2025 zostały wydatkowane 

zasoby pieniężne na ten środek i on w kosztach się nie pojawi tylko w kolejnych 

latach w amortyzacji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest on 

zakupiony i zapłacony wraz z podatkiem VAT. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że szpital w tym 

roku może mieć zysk, ponieważ nie było kosztów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, by mieć  

na uwadze fakt, że nie jest to rozpoczynająca pracę tylko już kontynuującą swą 

działalność jednostką, w związku z tym jest cały czas przewaga amortyzacji lat 

poprzednich oraz odbywają się kolejne zakupy, których zużycie pojawia się  

 od następnego roku. Podkreśliła, że tworzone są plany umorzenia środków trwałych, 

czyli jaki poziom kosztów zawiera się w poszczególnych latach. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak się to kształtuje, 

w pierwszym roku jak się kształtuje. 

Pan Przemysław krężel – skarbnik powiatu powiedział, ze to się kształtuje 

liniowo, czyli równomiernie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że w przypadku posiadania środka trwałego, którego wartość użytkowa ustalona jest 
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na pięć lat, to od przyszłego roku rozpoczyna się jego amortyzowanie w równych 

wartościach przez okres pięciu lat. Dodała, że rocznie to jest 20% wartości. 

Podkreśliła, że wydatki nie współgrają z kosztami. Zaznaczyła, że w 2024 roku 

uwaga była skupiona na płynności finansowej, dlatego większość wydatków była 

finansowana ze środków zewnętrznych i jest to widoczne w zobowiązaniach. 

Podkreśliła, że widać korelację. Powiedziała, że można omówić bardziej 

szczegółowo jeden element, tylko należy pamiętać, że szpital nie rozpoczyna 

działalności, lecz ją kontynuuje. Dodała, że patrząc na obecny stan, należy wziąć pod 

uwagę posiadany plan zużycia środków trwałych, który jest regularnie aktualizowany. 

Dodatkowo, jeżeli środek zamortyzował się całkowicie, a jest nadal użyteczny,  

to przed końcem amortyzacji powinien zostać przedłużony okres zużycia, jednak jak 

podkreśliła, rzadko dochodzi do takich sytuacji, ale jest wcześniej uzgadniane z 

biegłym rewidentem. Powiedziała, że szpital funkcjonuje jak przedsiębiorstwo 

prywatne według pełnej księgowości nie na podstawie księgi przychodów  

i rozchodów. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli dobrze 

zrozumiał, to wzrost przychodów z Narodowego Funduszu Zdrowia (NFZ) 

przedstawiamy na podstawie trzech ostatnich lat. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że przy 

analizie brane są, ale nie proporcjonalnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wzrost 

przychodów jest duży w porównaniu z 2024 roku. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że udało się 

uzyskać kontrakt, ale są również podwyżki wynagrodzenia, które mają znaczenia  

i są uwzględnianie zarówno po stronie przychodów jak i kosztów. Powiedziała,  

że na szpitalny oddział ratunkowy (SOR) szpital uzyskał o 2 miliony więcej środków 

w stosunku do poprzedniego roku. Dodała, że jeżeli mowa o kontrakcie SOR-u,  

to płacona jest stała stawka, nie ważne co zostało wykonane w pewnym okresie,  

a następnie zostaje to przeliczone na rodzaj pacjentów, jakie procedury zostały 

wykonane i jak zostało sprawozdane i może się zmienić stawka bądź utrzyma się  

na tym samym poziomie. Podkreśliła, że szpital wieluński ma największą stawkę 
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spośród całego województwa łódzkiego, ale wynika to z faktu dokładnego 

przygotowania dokumentacji finansowej i z tego wynikają dodatkowe środki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że z NFZ 

będzie 115,5 mln zł założone, to jaka wartość będzie w ramach kontraktu, a ile poza.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w tym 

przypadku jest brane pod uwagę również wykonanie, ale nie ma ze sobą tych 

danych, więc odpowie na to pytanie na piśmie. Podkreśliła, że szpital otrzymał 

pierwszy kontrakt, ale jeżeli mowa o limitowane i nielimitowane zabiegi, to Fundusz  

tak przydzielił środki, że w zasadzie nie powiększył przychodów, które zostały 

wypracowane. Zaznaczyła, że szpital wykonał bardzo dużo nadwykonań zabiegów 

nielimitowanych, ale niestety w tym przypadku Fundusz płaci z opóźnieniem  

i w ratach. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że otrzymaliśmy 

tyle samo co w roku ubiegłym, ale Pani dyrektor zakłada, że szpital nielimitowanymi 

zabiegami nadrobi środki. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że Fundusz 

uciął na nielimitowanych zabiegach środki, ale nie jesteśmy jedynym szpitalem. 

Dodała, że nielimitowane zabiegi muszą zapłacić, więc po przeanalizowaniu 

aktualnych stawek, które Fundusz proponuje, ale wykonanie z roku ubiegłego i jeśli 

po tej analizie nie ma powodów do niepokoju, to taką wartość można prognozować. 

Powiedziała, że jeśli chodzi o limity to jest podobnie tylko w tym przypadku jest małe 

ryzyko, dlatego że trzy lata temu było tak, że limitowane zabiegi były systematycznie,  

ale z opóźnieniem podnoszone do wielkości wykonania, czyli pierwsze kontrakty były 

niższe. Zaznaczyła, że należy zachować elastyczności oraz, jeżeli mowa nie tylko  

o szpitalu, ale również o służbie zdrowia, to należy być przygotowanym  

i nastawionym na zmiany. Nadmieniła, że są oczekiwania na ustawę, która ma 

pojawić się wkrótce, jednak nie wiadomo jaki będzie jej kształt, ale może pewne 

zaplanowane rzeczy skorygować. Podkreśliła, że należy analizować sytuację pod 

kątem możliwości rozwojowych i zasadności ograniczenia pewnych zakresów jeżeli 

będzie taka konieczność. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w takim 

wypadku lepiej nie wykonywać nadwykonań. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że na ten 

moment trudno odpowiedzieć. Dodała, że wcześniej NFZ płacił i lepiej nielimitowane 
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zabiegi wykonywać, jednak własnymi siłami, jeśli to nie wiąże się z zatrudnieniem 

dodatkowych ludzi i kosztochłonnymi procedurami zdecydowanie warto wykonywać 

oraz prowadzić rozmowy o możliwościach płatniczych. Podkreśliła, że w dalszym 

ciągu szpital ma niezapłacone za wykonane zabiegi endoprotez i jest po rozmowach 

z dyrektorem NFZ, który powiedział, że w marcu można się spodziewać więcej 

informacji na temat rozliczeń za zeszły rok.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wykonał 

analizę porównawczą planu finansowego a tego co było w 2024 roku i pojawiło się 

kilka pytań, na przykład ubezpieczenia społeczne do wynagrodzeń mają mniejszy 

udział niż w 2024 roku, było 15% a w tym roku zakładamy niecałe 14%. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

mowa o szczegółowych rozliczeniach, to księgowa prowadzi zestawienie. 

Powiedziała, że dział kadrowy wprowadza dane do systemu, ale rozpoczęto również 

politykę umowy zleceń, gdzie jest to możliwe, ponieważ są bardziej elastyczne. 

Podkreśliła, że biorąc pod uwagę zagrożenie ustawy „podwyżkowej” ma to również 

wpływ. Dodała, że kontrakty i zlecenia są korzystniejszą formą zatrudnienia 

pracowników dla szpitala, jednak nie zawsze jest to możliwe. Wyjaśniła, że łatwiej 

jest na rynku pielęgniarek, jednak w tym przypadku dużym zagrożeniem jest aspekt 

płacowy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że szpital 

dokonuje cały czas nowych zakupów, inwestycji, a wspomniana już amortyzacja 

przewidywana jest na niższym poziomie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to dlatego, że zamortyzowały się produkty, które były wcześniej zakupione. 

Podkreśliła, że szpital jest cały czas w planie amortyzacji, jeśli jedna się kończy,  

to kolejna zaczyna. Podkreśliła, że zakupy z 2019 i 2020 roku kończą się umarzać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w pozostałych 

kosztach operacyjnych wliczone są rezerwy dotyczące roszczeń. Zapytał, jakie jest 

zagrożenie na ten rok, jeśli zabezpieczono 400 tys. zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że trudno 

jednoznacznie powiedzieć na ten moment na podstawie obecnie posiadanych 

danych. Dodała, że szpital jest ubezpieczony i gdyby wystąpiło jakieś zdarzenie 

medyczne, to są kwoty, które pokrywa ubezpieczenie.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co wchodzi w skład 

usług obcych, czy są to umowy z lekarzami. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że usługi  

w zakresie świadczeń medycznych, stąd ich wartość jest wysoka. Dodała, że poza 

kontraktami lekarskimi należy do tej grupy jeszcze laboratorium, natomiast  

do pozostałych usług obcych należy pranie i sprzątanie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zakładany 

wzrost jest na poziomie 9% i prognozujemy wykonywanie nielimitowanych zabiegów, 

stąd pojawia się pytanie, czy nie zbyt mały przewidujemy wzrost. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli 

mowa o usłudze sprzątania, odbył się ostatnio przetarg i dużo zostało zmienione. 

Powiedziała, że przede wszystkim szpital został podzielony na strefy i w ten sposób 

udało się utrzymać wartość z ostatnich trzech lat, a nawet minimalnie niższą. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaka to jest wartość. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że sprzątanie to jest koszt około 3 milionów zł, ponieważ jest to sprzątanie całego 

szpitala z podziałem na strefy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co rozumie się pod 

pojęciem „zużycie materiałów i energia”, skoro ma wartość 15 milionów zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że rozumie 

się pod tym pojęciem wszelkie zakupy, które nie wchodzą w amortyzację, czyli 

bieżące oraz energia elektryczna i cieplna. Dodała, że cały wykaz wraz z podziałem 

na konkretne elementy przesyłane są do ministerstwa zdrowia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zostało 

wspomniane, że pranie i sprzątanie są to usługi obce. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak ale 

są to materiały, zakupy bieżące, nie są to usługi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy aż na sumę  

15 mln zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szpital 

zatrudnia 550 pracowników, w ubiegłym roku w szpitalu leczyło się ponad 11 tys. 

pacjentów w trybie hospitalizacji szpitalnej na 189 łóżkach, natomiast w poradniach 

zostało przyjętych ponad 30 tys. pacjentów, stąd te koszty.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, do której kategorii 

zalicza się wyżywienie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w usługach, dlatego że jest zawarta umowa z firmą zewnętrzną, która dostarcza 

wyżywienie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zakładając 

wzrost usług obcych, można założyć, że kontrakty z medykami również wzrosną. 

Zapytał, jak wygląda ten trend.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zdecydowanie tak, dodatkowo cały czas są roszczenia i oczekiwania. Nadmieniła, 

że w innych szpitalach wzrastają stawki, więc lekarze dodatkowo są zmotywowani 

 by prosić o podwyżki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy dużo umów 

kończy się w tym roku. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to nie 

ma aż tak ważnego znaczenia, generalnie kończą się te konkursowe, które odbywały 

się w październiku. Powiedziała, że nastawienie ze strony personelu jest takie,  

że w każdej chwili mogą złożyć wypowiedzenia grupowe. Dodała, że dopóki jest 

deficyt kadry lekarskiej na rynku pracy, to są na wygranej pozycji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że założenia  

są na 10 % wzrostu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że podwyżki, które były na jednym z oddziałów ostatnio były powiązane z cięciem 

kosztów, ograniczeniem personelu w ciągu dnia na podstawie porozumienia  

z ordynatorem, więc cały czas poszukuje optymalnego rozwiązania. Dodała,  

że ma wyliczone ile środków posiada, ile wydaje, a o ile chciałaby podnieść 

wynagrodzenia, jednak są ograniczenia i pewnych spraw nie udaje się załatwić 

zgodnie z oczekiwaniami. Podkreśliła, że odbywa negocjacje z personelem i zdaje 

sobie sprawę z faktu, że szpital jest to jednostka obarczona dużym ryzykiem 

zewnętrznym, na które dyrektor nie ma wpływu, więc w pewnych zakresach musi być 

ostrożna. Zaznaczyła, że ograniczenie wydatków w 2024 roku wynikało  

ze zmiany nastawienia i koncentracji na środki z Krajowego Planu Odbudowy (KPO). 

Powiedziała, że plan inwestycyjny na 2025 rok uwzględnia te kwoty, które są szansą 
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dla szpitala, ponieważ jeśli uzyska wsparcie na utworzenie oddziału geriatrii,  

to automatycznie oddział pulmonologii zostanie wyremontowany. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy na założenia 

inwestycyjny jest plan sfinansowania. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Powiedziała, że w przygotowanym materiale zaznaczyła dwie pozycje z wysokimi 

kosztami, które szpital chce wykonać z pozyskanych środków z KPO. Podkreśliła,  

że wnioski znajdują się na etapie oceny, jednak otrzymała informację, które elementy 

poprawić i ma dużą nadzieję, że uda się te środki pozyskać, choć wniosków jest 

bardzo dużo. Dodała, że po otrzymaniu środków będzie mało czasu na realizację. 

Podkreśliła, że został przedłużony czas na składanie wniosków do KPO co nie jest 

dobrą informacją. Powiedziała, że oczekuje na ogłoszenie konkursu w NFZ,  

by uzyskać kontrakt na utworzenie zespołu pracowni endoskopowych i te środki nie 

są ujęte w przychodach, ale jest to ogromna szansa dla szpitala. Dodała,  

że pracownia, która obecnie funkcjonuje po reorganizacji, czyli przeniesieniu  

na parter w miejsce, gdzie kiedyś była nocna pomoc lekarska (NPL) sprawdza się 

dobrze. Zaznaczyła, że nie ma skarg od personelu medycznego na bezpieczeństwo 

pacjentów, względy sanitarne. Nadmieniła, że NPL będzie znajdował się przy 

SORze. Kontynuując na temat powiedziała, że zespół pracowni endoskopowych  

ma znajdować się w miejscu obecnego bloku porodowego, ta przestrzeń będzie 

zwolniona i jest tam planowane w zakresie pracowni kolonoskopii, gastroskopii, 

urologii i bronchoskopii. Nadmieniła, że w tym konkursie można było uzyskać nowy 

sprzęt do tomografii komputerowej i badania rentgenowskiego wraz z przebudową 

pomieszczeń i były wyżej punktowane, stąd kwota 16 mln zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mamy 

złożone wnioski na dofinansowanie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

dodała, że drugi wniosek został złożony na utworzenie oddziału geriatrycznego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co wchodzi w skład 

pozostałych przychodów operacyjnych. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tu ujęte 

są środki związane z dotacjami. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

w przypadku, gdyby wziąć pod uwagę niepowodzenie w sądzie w sprawie roszczeń 

pielęgniarek, to o jakiej kwocie jest mowa i czy jest ona zawarta z tym planie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że obecnie 

procesowana kwota jest zawarta w planie, ale niebezpieczeństwo polega na tym,  

że jeśli w wieluńskim szpitalu wygra 9 pielęgniarek, które złożyło pozew,  

to automatycznie wszystkie pielęgniarki z tytułem magistra, a jest ich 32 osoby 

oddają sprawę do sądu i jest tak w całym kraju. Powiedziała, że jest to koszt około  

2 mln zł, ponieważ brany jest pod uwagę również okres wstecz. Nadmieniła, że jeden 

ze szpitali płaci za tytuł magistra i toczy się sprawa w sądzie o nierówne traktowanie. 

Podkreśliła, że różnica między pielęgniarką z tytułem i bez to około 3 tys. zł brutto, 

wiec żadna pielęgniarka nie zgodzi się na taką różnicę, a w procesie sądowym  

za nierówne traktowanie personel medyczny wygrywa i jest to koszt w przypadku 

naszego szpitala około 8 mln zł.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w karcie 

nauczyciela jest wyraźny zapis, że osoba w wyższym wykształceniem ma inna 

stawkę i bez wyksztalcenia wyższego inną, wykonując tę sama pracę. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że zakres 

obowiązków pielęgniarek jest różny w zależności od wykształcenia. Powiedziała,  

ze w przypadku nauczyciela poziom wykształcenia i doświadczenia mają duże 

znaczenie, w przypadku pielęgniarek jest podobnie, ale poziom wynagrodzenia jest 

zbyt duży. Podkreśliła, że gdyby była mniejsza, to wielu sytuacji można byłoby 

uniknąć. Dodała, że ustawodawca przedstawił wykaz tabelaryczny z podziałem  

na wymagane na danym stanowisku wykształcenie, a w wieluńskim szpitalu 

wymagane jest średnie. Nadmieniła, że pielęgniarka pracująca w systemie 

dyżurowym posiadając tytuł magistra może startować w konkursie na stanowisko 

oddziałowej i inne stanowiska kierownicze, więc w przypadku rozwoju  

to wykształcenie umożliwia większe możliwości, ale w codziennej pracy  

nie ma to aż tak dużego znaczenia i często wybierają dyżury nocne. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że pielęgniarki bez tytułu dążą do równego uposażenia.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak  

i automatycznie kolejne osoby składają pozew sądowy do równego wynagradzania, 

a sądy nie mają podstawy prawnej by orzec inaczej.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, co jest ujęte w planie 

inwestycyjnym. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że obecny 

stan, to co jest w procesie. Zaznaczyła, że częścią integralną planu są założenia  

i zagrożenia, ponieważ w systemie służby zdrowia są bardzo duże. Podkreśliła,  

że dla wieluńskiego szpitala największym zagrożeniem jest proces, a kolejnym 

nieotrzymywanie środków przeznaczonych na wynagrodzenia. Szpital sam musi 

wypracować założenia ustawodawcy wraz ze swoimi planami poprzez procedury 

medyczne. Powiedziała, że kolejną kwestią są limity ustawione przez NFZ, ponieważ 

gdyby była zgoda na pracę zgodnie z potencjałem szpitala, to pewne problemy 

przestają istnieć, jednak nie ma takiej zgody, ponieważ Fundusz nie posiada środków 

by zapłacić za zabiegi ponad limity. Zaznaczyła, że osoby nieubezpieczone szpital 

również ma obowiązek leczyć, a następnie starają się o zwrot kwoty przeznaczonej 

na pomoc medyczną, a szpital nie może prowadzić działalności gospodarczej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy Pani 

dyrektor pamięta, jaki był prognozowany wynik finansowy rok temu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno była to strata. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że troszkę 

nieadekwatne jest prognozowanie do rzeczywistości. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że były 

ujęte te same zagrożenia, które pogorszyły sytuację jeszcze bardziej. Zaznaczyła,  

że kiedyś było takie planowanie, by jednostka się zbilansowała, natomiast 

rzeczywistość weryfikowała te plany.  Podkreśliła, że brała pod uwagę wszystkie 

zagrożenie i część jest uwzględniona, bo nie można zakładać tylko pesymistycznego 

scenariusza. Zaznaczyła, że biegły rewident, który bada bilans czuwa by wszystko 

zostało ujęte również te zagrożenia. Powiedziała, ze z rezerwami jest podobnie, nie 

można ich podwyższyć bez podstaw.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co zrobić  

by jednostki podstawowej opieki zdrowotnej (POZ) kierowały na badania do szpitala, 

a nie do prywatnych przychodni.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że do szpitala również są kierowane. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy można 

zorganizować spotkanie by pacjenci byli kierowani do szpitala. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jedna 

wieluńska przychodnia kieruje do szpitala. Dodała, że w momencie gdy było 

zagrożenie o wielkość stawek przy aktualizowaniu cennika. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że w szczególności tu chodzi o przychodnie w mniejszych miejscowościach  

z okolicy, które kierują tylko do prywatnych przychodni, a mogliby do szpitala  

i na zleceniu jest napisane do której przychodni się udać. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że takiej 

wskazanie nie jest wiążące, ponieważ jest brak rejonizacji i nawet jeżeli lekarz 

wpisze na zleceniu miejsce badania, to jest wprowadzanie pacjenta w błąd, bo nie 

ma podstawy prawnej stanowiącej o tym. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zaproponował,  

by przeprowadzić rozmowy z jednostkami POZ lub nawiązać umowy, by pacjenci 

zostali kierowani do szpitala. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że szpital 

posiada umowy z takimi jednostkami. Dodała, ze umowy, którymi ona się zajmuje, 

wraz z cennikami oraz zarządzenie by efektywność była największa.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że często 

lekarze z POZ są na dyżurach w szpitalu, ale w przychodniach kierują na badania  

do innych jednostek nie do szpitala.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

to dyskusyjna kwestia i należy cały czas prowadzić rozmowy z tymi jednostkami. 

Powiedziała, że w przypadku gdy pacjent w szpitalu nie płaci to przychodnia zwraca 

szpitalowi za to badanie, ale zdarza się też tak, że pacjent musi płacić za badanie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy zakładany jest 

wzrost w pozostałych przychodach operacyjnych i co składa się na te przychody. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że wynajmy, dotacje oraz rezydenci. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie ma 

możliwości pozyskania nowych dotacji. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że były 

brane pod uwagę, ale ze względu na fakt, że w tej pozycji ujęci są również rezydenci, 

którzy mają duży wpływ na przychody. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są wolne 

miejsca rezydenckie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że są wolne 

miejsca, jednak ich sytuacja nie jest jasna, ponieważ oni wola większe ośrodki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o koszty finansowe, 

których wzrost nie jest przewidziany, w związku z tym nie jest zaplanowane 

zwiększenie korzystania z limitów.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że ma nadzieję, że nie będzie konieczne. Dodała, że na podstawie porównania roku 

2024 do 2025 udało się koszty odsetkowe zmniejszyć, więc będzie się starać dalej 

tak zarządzać. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest również 

nadzieja, że zostaną zmniejszone stopy oprocentowania. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak i nie 

został przewidziany ich wzrost, a obecne znajdują się i tak na wysokim poziomie. 

Przypomniała, że gdy stawka WIBOR była na niższym poziomie, to udało się 

zmniejszyć wartość do 1 mln zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w 2024 roku 

został uruchomiony kredyt inwestycyjny.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma 

to dużego znaczenia. Dodała, że w planie ujęte są faktyczne spłaty rat, wielkość 

amortyzacji i biorąc pod uwagę przewidywania, księgowa w tym temacie nie mogła 

ująć danych na podstawie symulacji.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że według 

założenia wynik finansowy jest stratą oraz że stan środków pieniężnych na początku 

oraz na końcu roku jest na podobnym poziomie, a stan zobowiązań wzrośnie o około 

600 tys. zł, także wartość należności zwiększy się. Zaznaczył, że analizując te dane 

zauważa się nieznaczny wzrost a tym samym wpływ. Dodał, że środki na wydatki 

majątkowe przewiduje się na poziomie 32 mln zł, otrzymane dotacje na te wydatki to 

26 mln 300 tys. zł, więc brakuje około 5 mln zł. Zapytał, skąd szpital pokryje wydatki 

majątkowe. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że pozycje, 

które zostały dopisane wynikają z ustawy o działalności leczniczej. Dodała, że jeśli 

mowa o zobowiązaniach na początek i koniec roku, to brany jest pod uwagę bilans.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie został 

uwzględniony wkład własny. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że wkład 

własny to środki trwałe.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że stan środków 

pieniężnych jest taki sam, wartość zobowiązań nieznacznie wzrosła wraz  

z należnościami, natomiast wynik finansowy wynosi prawie -1mln zł, a szpital chce 

nabyć produkty za prawie 5 mln zł nie mając finansowania.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli 

mowa o zobowiązaniach kredytowych, spłata następuje zgodnie z planem, pokazany 

jest stan na początek i na koniec okresu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy tylko o 600 tys. 

zł zmniejszy się stan. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

to pozycja, w której są ujęte środki własne lub kredyty, jeżeli zakładany jest wzrost 

przychodów, to nie ma możliwość przewidzenia wielkości spłat. Podkreśliła, że stara 

się nie zadłużać jednostki bardziej, czyli nie zaciąga kredytu bardziej niż został  

on spłacony.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeśli  

nie ma finansowania na zakupy, to lepiej nie wykazywać tych pozycji. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jest to plan 

inwestycyjny i w ten sposób jest pokazane, jakie inwestycje chce szpital podjąć. 

Dodała, że dodatkowo w 2025 roku będzie rozstrzygnięty konkurs na dodatkowe 

środki dotyczące oddziału geriatrii i endoskopii, więc inwestycja będzie również  

na lata 2025-2026, więc będą to zadania, które dyrekcja szpitala planuje rozpocząć. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że 26 mln zł nie 

będzie wydatkowane i nie wpłynie w 2025 roku.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że skoro jest  

to plan inwestycji na 2025 rok, to powinna być zawarta uwaga, że będzie  

ta inwestycja rozpoczęta. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że powinien być 

ujęty koszt dotacji całkowity wraz z wartością, jaka będzie wykorzystana w 2025 

roku.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jest  

to planowanie ponad obowiązujące wymogi dotyczące jednostki leczniczej. 

Podkreśliła, że plan inwestycyjny nie stanowi struktury stałej, zawsze można dokonać 

zmian. Nadmieniła, że szpital powinien tworzyć plan inwestycji na dany rok, który 

powinien byś skorelowany z planem zamówień publicznych. Powiedziała,  

że jednostka może tworzyć swoja wieloletnią prognozę finansową, ale będą pojawiać 

się rozbieżności, ponieważ do zmiany planu inwestycji wystarczy podpis dyrekcji 

szpitala, ale czy to ma sens. Zaznaczyła, że w polskiej służbie zdrowia są ciągłe 

zmiany, terminy są przedłużane. Nadmieniła, że nie ma struktury, według której jest 

tworzony taki plan, ale jest otwarta na sugestie Pana skarbnika i zorganizować 

spotkanie wraz z główną księgową szpitala, w celu ustalenia wzorów dokumentów.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ten załącznik nie 

jest zły, ale te pozycje się nie bilansują.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że inwestycje  

te zostały ujęte dlatego, że wnioski zostały poddane ocenie formalnej i znajdują się  

w kolejnym etapie. Powiedziała, że są dodatkowo skorelowane z planem zamówień 

publicznych a nie z planem finansowym.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że wniosków,  

o których mowa nie ma ujętych w planie zamówień publicznych, tak samo nie została 

zawarta budowa dźwigu, zawarte są tylko zakup leków, dezynfekcja, zakup oleju 

napędowego i wszelkie materiały do bieżącego utrzymania. Podkreślił, że w palnie 

zamówień publicznych nie zostały zawarte żadne inwestycje.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że pozycje 

numer 4 i 11 zostały opisane poniżej tabeli, ponieważ znajdują się na etapie 

wniosków wraz z adnotacją, stanowiącą, że realizacja możliwa po uzyskaniu środki 

finansowych. Dodała, że na wykonanie lądowiska miało wystarczyć 560 tys. zł, 

jednak po wykonaniu projektu, wiadomo, że potrzeba około 900 tys. zł, ale mają 

pojawić się środki zewnętrzne na wykonanie tego zadania. Powiedziała,  

że po wykonaniu obecnego lądowiska, pół roku później zmieniły się przepisy, które 

dostosowują lądowiska pod śmigłowce wojskowe. Zaznaczyła, że nie ma 

usystematyzowanej struktury na plan finansowy, ale jest gotowa by dokonać w nim 
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zmian by inaczej prezentować wyniki, to samo dotyczy planu finansowego,  

z zastrzeżeniem punktów od 7 do 16, ponieważ te pozycje musi zawierać.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że kolumna pn.: 

„środki własne/kredyt/pożyczka” zawiera dane do wypracowania,  

nie ma finansowania tego. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że to niekonieczne będzie wydatkowe w 2025 roku. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jest to wkład 

własny do projektów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeśli  

ten sposób przedstawiania informacji jest nieczytelny, to jest otwarta na sugestie  

i propozycje. Dodała, że może konieczne będzie przygotowanie opisu do planu 

inwestycji.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że złożone dwa 

wnioski są na wartość 30 mln zł i jeśli szpital nie otrzyma dofinansowania  

do zespołu pracowni endoskopowych, nie potrzebny będzie endoskop,  

to otrzymujemy 1 mln zł na inwestycje w szpitalu w 2025 roku i 110 tys. zł jest już 

wydatkowane na zakup lampy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przypomniała, że w 2023 

roku w normlanym działaniu bez zadłużania się, szpital z własnych środków 

przeznaczył 3,5 mln zł na zakup środków trwałych.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy stan środków 

pieniężnych na początku i na końcu roku, jest to debet i tyle środków pozostaje 

wolnych. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że wymóg 

ustawowy nakazuje pokazywanie na początku i końcu okresu stan środków i jest  

to stan na wszystkich rachunkach bankowych bez limitów i kredytów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że otrzymał 

telefon dotyczący miejsca znajdowania się tablicy doktora Patryna. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że została 

złożona jakiś czas temu. Dodała, ze poddała analizie ten temat i oficjalnie nigdy 

szpital nie uzyskał imienia Zygmunta Patryna. Podkreśliła, że na żadnej pieczątce ani 

w statucie nie jest ujęte że szpital posiadał patrona. Powiedziała, że przy SORze jest 

tablica i nie została ściągnięta, natomiast na budynku, gdy była malowana elewacja 
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to została zdjęta. Nadmieniła, że pojawia się pytanie czy dokonać samowoli i 

przywiesić tą tablice, czy rozpocząć całą procedurę by nadać patrona szpitalowi.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z informacją  w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu 

finansowego SP ZOZ w Wieluniu na 2025 r. – temat sesyjny. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, na jakich 

SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu medycznego 

za 2024 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia,  

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2024 rok – temat 

sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy szpital 

występuje do Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy (WOŚP) o sprzęt. Proszą  

o odpowiedź na piśmie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście, w zeszłym roku był składany i w tym również będzie. Dodała,  

że w zeszłym roku szpital nie otrzymał żadnego sprzętu. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że prosi  

o przygotowanie zestawienia z ostatnich pięciu lat, czy były składane wnioski, czy 
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szpital otrzymał jakiś sprzęt. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, 

że Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową oceną.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z Ocena działalności SP ZOZ  

w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: a) zapoznanie z informacją 

Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia    przeznaczenia i standardów 

aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, 

przyjmował darowizny aparatury i sprzętu medycznego za 2024 rok - temat sesyjny, 

b) zapoznanie z informacją Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia,  

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2024 rok – temat 

sesyjny. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Wychodzi Pan Łukasz Dybka. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w czteroosobowym składzie. 

 

 

 Pkt 7 

Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych przy współpracy 

ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: 

c) kulturalnych i oświatowych, 

d) sportowych 

- temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji 

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację na temat realizacji wydarzeń organizowanych przy współpracy  

ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2024 r.: a) kulturalnych i oświatowych,  

b) sportowych - temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Łukasz Dybka). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń objętych Harmonogramem 

wydarzeń i uroczystości organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2024 r. – temat sesyjny. 

  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji 

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację na temat realizacji wydarzeń objętych Harmonogramem wydarzeń  

i uroczystości organizowanych przy współpracy ze Starostwem Powiatowym  

w Wieluniu w 2024 r. – temat sesyjny  (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Łukasz Dybka). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus +. 
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Wraca Pan Łukasz Dybka. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 

składzie.  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 237/25 w sprawie w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 3 im. 

Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania 

Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w programie Erasmus + 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Rozpatrzenie pisma Wójta Gminy Kozłowo z dnia 29.01.2025 r. o wsparcie 

finansowe lub rzeczowe odbudowy budynku Szkoły Podstawowej w Szkotowie  

w związku z pożarem. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał Pana skarbnika, czy 

można przeznaczyć jakąś kwotę na pomoc. 

Pan Przemysła Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak i zgodnie  

z ustawą o pomocy między jednostkami można przekazać pomoc finansową  

na inwestycję. 

Pan Krzysztof Dziuba- wicestarosta wieluński powiedział, że w takim 

wypadku należy podjąć uchwałę na sesji o pomocy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, następnie 

należy podpisać z Gminą Kozłowo podpisać umowę, środki zostaną wydane  

i rozliczą się z powiatem. 



29 
 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że proponuje by przeznaczyć 5 tys. zł. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanego rozwiązania w przedmiotowej 

sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu wsparcia finansowego w kwocie 5 000,00 zł Gminy Kozłowo (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11  

Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z wykonania planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Sprawy bieżące. 

 

Pkt 13  

Wolne wnioski. 
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Na XXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały złożone.  

 

 

Pkt 14 

Zamknięcie XXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXIV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  

 


